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Verslag 
van de algemene ledenvergadering van Diagned 

op 22 juni 2012 te Houten 

 
 
  

1. Opening, ingekomen stukken en mededelingen  

 

Maurice Verdaasdonk heet alle aanwezigen van harte welkom. Het is de derde 
ledenbijeenkomst in 2012 en het bestuur stelt met genoegen vast dat er wederom grote 
belangstelling bestaat voor deze bijeenkomsten.  

 
2. Verslag ledenvergadering 2 december 2011 
 

Het verslag wordt zonder opmerkingen aangenomen.  
 

3. Samenstelling bestuur 

 

De zittingstermijn van Tom van Bueren en Peter Langens loopt tot het einde van dit 
jaar. Er was nog een vacature na het vertrek van Peter Matton. Het is belangrijk dat 
het bestuur een evenwichtige afspiegeling is van de achterban, zowel als het gaat om 
grootte van de bedrijven als de achtergrond en specialisatie. Het bestuur roept 
iedereen op om zich kandidaat te stellen of om kandidaten voor te dragen.  

 

4. Financiën 2011 
 
Jaarrekening 2011 

De stukken zijn voorafgaand aan de vergadering toegezonden. Tom van Bueren licht – als 
penningmeester van het bestuur – deze stukken kort toe. Specifiek vraagt hij aandacht voor 
het bedrag dat was gereserveerd voor de kosten van de White Paper (€ 15.000) en dat om 
belastingtechnische reden vorig jaar aan het eigen vermogen was toegevoegd. Het project 
White Paper (en met name de communicatie daarom heen) blijkt duurder te zijn dan 
aanvankelijk begroot. Daarom stelt het bestuur voor om een deel van het genoemde bedrag  
hiervoor te gebruiken. De leden hebben hiertegen geen bezwaar. 
Tevens meldt Tom van Bueren dat er geen verhoging van de contributie wordt doorgevoerd. 
Diagned is financieel gezond.  
De Kascommissie heeft voorafgaand aan de ledenvergadering de rekening en verantwoording 
van het bestuur onderzocht. Het verslag wordt door Tom voorgelezen. De vergadering keurt 
vervolgens de jaarrekening over 2011 goed en verleent het bestuur décharge voor het 
gevoerde beleid.  

 
Benoeming Kascommissie  

De vergadering gaat akkoord met herbenoeming van de heren Schilder (PEAK) en Van Stavel 
(Beckman Coulter).  

 
5. Stand van zaken Diagned aangelegenheden  

 

Ter vergadering volgt een toelichting door Marie-Hélène Schutjens en Mirjam de Bruin op de 
diverse actuele ontwikkelingen in het kader van het beleidsplan 2012 (bijlage).  
 
� Aanbestedingen. Ten aanzien van het onderwerp aanbesteding wordt aangegeven dat er 

vragen leven en problemen zijn. Het kost veel tijd en geld, en het zou goed zijn om als 
bedrijven te weten wat de rechten en plichten van partijen in een aanbestedingstraject 
(zoals: wat mogen inkopers precies?) zijn en om best practices te delen – uiteraard 
binnen de kaders van het mededingingsrecht. Besloten wordt om na de zomerperiode een 
sessie te organiseren waarin de problemen en vragen zullen worden geïnventariseerd en 
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zo mogelijk opgelost en/of opgepakt. In dit verband wordt ook de rol van de NEVI 
genoemd. Mirjam de Bruin meldt dat daar constructieve gesprekken mee worden 
gevoerd, die leiden tot wederzijdse informatie-uitwisseling en begrip en soms ook tot 
concrete resultaten. Het lastige blijft dat NEVI een koepel is die haar leden niet kan 
dwingen tot bepaalde handelingen. Besloten wordt om allereerst intern een analyse te 
maken van aard en omvang van de problemen, daarna een bijeenkomst te houden met 
de NEVI om te zoeken naar gemeenschappelijke standpunten en ‘werk’afspraken voor de 
toekomst.  

� OLVG. Enkele leden hebben een recente brief van de OLVG onder de aandacht gebracht, 
waarin wijzigingen in bestaande contracten worden aangekondigd. Dit is een voorbeeld 
om met de NEVI te bespreken, omdat het erop lijkt dat problemen die zich intern bij 
ziekenhuizen voordoen als het gaat om verrekening met zorgverzekeraars afgewenteld 
worden op leveranciers.  

� Theranostiek. Naar aanleiding van het onderwerp “companion diagnostics” (theranostiek) 
wordt gemeld dat Diagned (Mirjam de Bruin) in een Apolo-werkgroep participeert, waarin 
op hoog niveau tussen vertegenwoordigers van VWS en bedrijven overleg wordt gevoerd 
over ontwikkelingen die in de toekomst belangrijk gaan worden. Het verzoek is om zoveel 
mogelijk aansprekende voorbeelden aan te leveren van de waarde van diagnostiek voor 
een geode keuze en goed gebruik van geneesmiddelen.  

� Diagnostiek in richtlijnen. Naar aanleiding van het onderwerp innovatie en meerwaarde 
wordt gemeld dat Diagned een quick scan heeft gedaan naar een aantal richtlijnen, 
waarbij is gekeken naar de betrokkenheid van de NVMM/NVKC en de wijze waarop 
diagnostiek daarin wordt meegenomen. Prof Ron Kusters blijkt hier ook onderzoek naar te 
willen gaan doen. Er zijn reeds contacten hierover geweest en gestreefd wordt naar 
samenwerking. 

� SKML / POCT. In het kader van recente gesprekken over de kwaliteit van tests met Rob 
Janssen (SKML) heeft laatstgenoemde aangegeven een keer in overleg te willen treden 
met de leveranciers van POC-glucosemeters. Deze vraag zal worden voorgelegd aan alle 
betrokken leden, waarbij tevens zal worden gepolst over er in meer algemene zin 
behoefte bestaat aan een follow-up van expertmeeting over POCT die vorig jaar in 
Eindhoven heeft plaatsgevonden.  

� Gedragscode Medische Hulpmiddelen. De GMH wordt inmiddels verder uitgerold; er wordt 
een officiële overhandiging aan de minister van WVS gepland en er is een 
intentieverklaring getekend dat de KNMG (en alle aangesloten koepels) zich per 1 januari 
2013 gaat aansluiten. De KNMG benadrukt ook het belang dat de ziekenhuizen (NVZ, 
NFU) gaan meedoen. De inzet is dat alle relevante partijen de code gaan onderschrijven.  

 
6. Wat verder ter tafel komt / rondvraag  

 
Er zijn geen verdere vragen. Wel wordt opgemerkt dat de toenemende druk op de industrie 
niet met zich zou moeten brengen dat Diagned zich wat assertiever zou moeten opstellen. 
Maurice Verdaasdonk antwoord daarop dat er altijd een balans moet zijn tussen enerzijds het 
eigen standpunt helder neerzetten en grenzen trekken, maar anderzijds ook diplomatiek 
blijven, zeker wanneer je als Diagned in grote mate afhankelijk bent van andere partijen. Het 
gaat erom op welke wijze je het meest bereikt. Dat wordt van geval tot geval bekeken, 
waarbij Diagned inzet op inhoudelijk goed onderbouwde standpunten en vertrouwen en het 
kweken van begrip.  
Hij nodigt iedereen uit voor het themagedeelte, Quo vadis: ontwikkelingen rond de tarieven 
van de huisartsenlaboratoria en in de ziekenhuizen. Daarbij zullen als gastsprekers optreden 
Wim Rutten (SHL) en Anne van der Heyden (BMC).  

 


